
Styrelsemöte Råådalens Brukshundklubb 2021210

Närvarande: Linda Raushed,Carina Fagerström, Magnus Nilsson, Mia Svensson,Anna
Karlsson,Cecilia Palm

Sekreterare: Linda Raushed,

1. Ordförande, Carina Fagerström förklarade mötet öppnat.
2. Dagordningen godkändes
3. Till protokolljusterare valdes Anna  och  Carina
4. Föregående protokoll gås igenom

4.1. LAG SM- sponsring 150 kr per person till anmälningsavgift.-Om man
använder tröja så får man också bensinsponsring- Beslut fattas.

4.2. Höja pris på fika- kaffe och te höjs från 5 till 10 kr. Drickan höjs till 12 kr.
4.3. Träningsgrupper- ska de vara för alla eller är det ok att ha tex rasspecifika?-

bordläggs
4.4. Årsmöte- 8/2 spikas. Kl 18:30.
4.5. Fixardag- 24/4  10-14 spikas.
4.6. Nytt möte-16/1 kl 16:00

5. Sektorsrapporter:
5.1. Agility

5.1.1. Inget
5.2. Rallylydnad

5.2.1. Inget
5.3. HUG

5.3.1. Instruktörsmöte hölls 1/12. Charlotte Jostvik och eventuellt Eva hurtig
ska hålla kurser till våren. Ny instruktör Josefin Berglund är
intresserad av att hålla kurs på klubben.

5.3.2. Ny lydnadsgruppen på tisdagar med bruksinriktning ska starta till
våren

5.4. Lydnad/Bruks
5.4.1. inget

5.5. Hemsida
5.5.1. inget

5.6. Nosework/specialsök
5.6.1. inget

6. Ekonomi
6.1. Aktuellt Saldo 251 610  kr
6.2. Elen behöver åtgärdas. Carina eller Christin kontaktar Per i första hand så tar

vi det därifrån.
7. Att göra lista:



7.1. Bordläggs

Övrigt

7.2. Årsmöte- Inbjudan skickas till medlemmar i veckan.
7.3. Brandsläckare- 3 st  för ca 300 kr ska köpas in.- beslut fattas att det är ok.
7.4. Göra om valphagen till miljöbana- Vi ber Annika återkomma med förslag.
7.5. Barometern- Vi behöver påminna medlemmarna om detta.
7.6. Priser till barometern- vi avvaktar med beslut om priser tills barometer

resultaten skickats in den 10/1.
7.7. Frågan om att ge medlemmar nyckel till stugan för att fika etc tas upp.

Bordläggs till nästa möte.
7.8. Träningsgrupper- ska de vara för alla eller är det ok att ha tex rasspecifika?-

bordläggs tillsvidare
7.9. Middag för funktionärer har hållits och feedbacken var lyckad.

Mötet avslutas

Protokollet justeras av:

Carina Fagerström Anna Karlsson

... …..


